

南 宁 理 工 学 院

南宁理工学院成绩说明

★成绩评定

考试课程主要采用百分制,部分其他类型课程记录为五级制及二级制:

五级制成绩					
等级	优秀	良好	中等	及格	不及格
分数	95	85	75	65	45
二级制成绩					
等级	合格		不合格		
分数	65		45		

★加权平均分

加权平均成绩是指每门课程乘以它的权值比例后算出的平均成绩:

$$\text{加权平均分} = \frac{\sum (\text{单门课程总评成绩} \times \text{单门课程学分})}{\sum \text{课程总学分}}$$

有关加权平均分的计算说明如下:

- 1.计算加权平均分的课程为必修课和集中开设的实践性教学环节;
- 2.采用五级记分制的课程和实践性教学环节成绩折算成百分制后再进行计算,其换算标准为:优-95分、良-85分、中-75分、及格-65分,不及格-40分。

南宁理工学院

教学科研管理处

南 宁 理 工 学 院

Nanning College of Technology Grading System

★Grading System

Examination courses are mainly graded using the Hundred Percentage Scoring System, while some other types of courses are reported according to the Level Grades System:

Five-level Grade System					
Level Grades	Excellent	Good	Medium	Pass	Failure
Scores	95	85	75	65	45
Two-level Grade System					
Level Grades	Pass		Failure		
Scores	65		45		

★ Weighted Average

Weighted Average is equal to the sum of the course percentage scores times course credits, divided by the sum of the course credits:

$$\text{Weighted Average} = \frac{\sum (\text{Percentage Scores} \times \text{Credits})}{\sum \text{Total Credits}}$$

The weighted average score is calculated as follows:

1. The courses to calculate the weighted average score are compulsory courses and centralized practical teaching links;

2. The scores of the five-level scoring system and practical teaching links are converted into a 100 percent system. The conversion standards are: Excellent-95 points, Good-85 points, Medium-75 points, Pass-65 points, Failure-40 points.

Teaching and Scientific Research Administrative Office

Nanning College of Technology